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Protokół  

z XXXVIII Sesji Rady Gminy Sadlinki odbytej 29 maja 2018r. 

 

Posiedzenie XXXVIII Sesji rozpoczął o godz. 15
30 

  Przewodniczący Rady Gminy 

Sadlinki Wojciech Berent wypowiadając słowa: „Otwieram XXXVIII Sesję Rady Gminy 

Sadlinki”. 

  Przewodniczący Rady Gminy przywitał Kierownika Biblioteki Publicznej                   

w Sadlinkach Panią Halinę Turbakiewicz, Dyrektora Szkoły Podstawowej w Nebrowie 

Wielkim Panią Mariolę Strzelczyk, Dyrektora Szkoły Podstawowej w Sadlinkach Pana 

Andrzeja Rupietę oraz Dyrektora Przedszkola Publicznego w Sadlinkach Panią Ewę Złotnik – 

Strzelecką.   

Na posiedzenie Rady Gminy Sadlinki przybyło 15 radnych  w związku z czym  

Przewodniczący Rady Gminy Sadlinki stwierdził prawomocność obrad (lista obecności  

stanowi załącznik nr 1 do protokołu). 

W. Berent -  Przewodniczący Rady –  odczytał porządek obrad. 

Radni jednogłośnie przyjęli porządek obrad sesji.  

1. Otwarcie sesji, stwierdzenie prawomocności obrad. Zatwierdzenie porządku obrad. 

2. Sprawozdanie z działalności Gminnej Biblioteki Publicznej w Sadlinkach za 2017r. 

3. Interpelacje i zapytania radnych. 

4. Przedstawienie przez Wójta spraw realizowanych między sesjami. 

5. Przedstawienie sprawozdań i informacji towarzyszących udzieleniu absolutorium 

Wójtowi Gminy za 2017 r.: 

a) sprawozdanie Wójta z wykonania budżetu gminy za rok 2017, 

b) sprawozdanie finansowe gminy, 

c) informacja o stanie mienia komunalnego, 

d) opinia Regionalnej Izby Obrachunkowej w Gdańsku w sprawie opinii                     

o sprawozdaniu z wykonania budżetu Gminy Sadlinki za 2017 r., 

e) przedstawienie wniosku Komisji Rewizyjnej w sprawie udzielenia absolutorium, 

f) opinia Regionalnej Izby Obrachunkowej w Gdańsku o wniosku Komisji 

Rewizyjnej w sprawie absolutorium, 

g) wystąpienie przewodniczących komisji, 

h) dyskusja, 

i) podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego za 2017 r. 

j) podjęcie uchwały w sprawie udzielenia Wójtowi Gminy absolutorium z tytułu 

wykonania budżetu za 2017 r. 

6. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany budżetu gminy Sadlinki na  2018r. 

7. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie przyjęcia wieloletniej 

prognozy finansowej Gminy Sadlinki. 
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8. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia maksymalnego wynagrodzenia dziennego 

opiekuna, zasad jego ustalania oraz wysokości opłat za pobyt dziecka u dziennego 

opiekuna oraz maksymalnej wysokości opłat za wyżywienie. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nieodpłatne przejęcie 

nieruchomości. 

10. Podjęcie uchwały w sprawie zasad udzielania dotacji celowej ze środków budżetu 

Gminy Sadlinki w roku 2018 na realizację inwestycji usuwania i unieszkodliwiania 

wyrobów zawierających azbest z terenu gminy Sadlinki. 

11. Przyjęcie protokołu z obrad XXXVII Sesji Rady Gminy Sadlinki. 

12. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych. 

13. Wolne wnioski. 

14. Zamknięcie obrad Sesji Rady Gminy Sadlinki. 

Ad. 2.  

W. Berent – Przewodniczący Rady – poprosił o przedstawienie sprawozdania z działalności 

za rok 2017  Gminnej Biblioteki Publicznej w Sadlinkach Panią Halinę Turbakiewicz 

(sprawozdanie stanowi załącznik nr 2 do protokołu). 

P. Halina Turbakiewicz – przedstawiła powyższe sprawozdanie. 

Do sprawozdania pytań nie było. Przewodniczący Rady poinformował, że liczy na kolejne 

sukcesy w dziedzinie bibliotekarstwa i życzył rozbudowy biblioteki bo przybywa woluminów 

oraz, żeby warunki znacznie się poprawiły. 

Ad. 3.  

W. Wierciński – radny – czy wie Pani coś więcej na temat tej budowy przy ulicy 

Kwidzyńskiej? Czy to ma być sklep? 

W. Berent – Przewodniczący Rady – na jakim etapie jest budowa świetlicy wiejskiej              

w Nebrowie Małym? 

Ad. 4.  

E. Krajewska – Wójt – przedstawiła sprawy realizowane między sesjami. 

Ad. 5.   

a) E. Krajewska – Wójt – przedstawiła sprawozdanie z wykonania budżetu gminy        

za rok 2017 (sprawozdanie stanowi załącznik do protokołu); 

b) i c) G. Podgórska – Skarbnik - poinformowała, że sprawozdanie finansowe gminy        

i informacja o stanie mienia komunalnego były omawiane we wcześniejszych 

terminach; 
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d) G. Podgórska – Skarbnik – odczytała opinię Regionalnej Izby Obrachunkowej            

w Gdańsku w sprawie opinii o sprawozdaniu z wykonania budżetu Gminy Sadlinki za 

2017 r.; 

e) i f) M. Majsak – radna – przedstawiła wniosek Komisji Rewizyjnej w sprawie 

udzielenia absolutorium i opinię Regionalnej Izby Obrachunkowej w Gdańsku             

o wniosku Komisji Rewizyjnej w sprawie absolutorium; 

g) J. Gutmański – Przewodniczący Komisji Rozwoju Rolnictwa i Gospodarki 

Żywnościowej, M. Zdankiewicz – Przewodniczący Komisji Ochrony Środowiska, 

Ładu i Porządku Publicznego, A. Gędłek – Przewodnicząca Komisji Oświaty, 

Kultury, Ochrony Zdrowia i Spraw Socjalnych, W. Wierciński – Przewodniczący 

Komisji Rozwoju Gospodarczego, Rzemiosła, Usług, Handlu i Przeciwdziałania 

Bezrobociu wypowiedzieli się w imieniu komisji za udzieleniem absolutorium za 

2017 r. (opinie komisji stanowią załączniki do protokołu); 

h) J. Piskor – radny – gmina, czyli my, dużo osiągnęliśmy w tym roku. Te drogi zostały 

naprawione, wyremontowane. To jest wielki sukces i za to P. Wójt dziękujemy, że się 

starała o te drogi. 

W. Berent – Przewodniczący Rady – dużo mówiono na temat imprez kulturalnych. 

Jeśli chodzi o biegi przełajowe, impreza ciesząca się dużym zainteresowaniem, może 

rozszerzmy zakres tej imprezy. Może zorganizujmy jakiś festyn połączony. Jako 

członek klubu „Działajmy Razem”, chciałbym aby to stowarzyszenie traktować 

sprawiedliwie. Mam na myśli to, że zrobiliśmy wiele imprez za własne pieniądze. 

Ponieśliśmy swoje koszty a wiele robiliśmy. 

E. Krajewska – Wójt – bieg organizowany jest 3 raz. Już w zeszłym roku impreza 

była rozszerzona, to był piknik. Temu biegowi towarzyszył Nording Walking, zapisy 

lada moment. Będziemy niedługo odbierać boisko sportowe z lekkim opóźnieniem. 

Jeżeli chodzi o równe traktowanie stowarzyszeń, to po prostu trzeba rozmawiać. Pan 

Sławomir Rogala – Prezes Stowarzyszenia nigdy do mnie nie przyszedł. Jeżeli 

„Działajmy Razem” chce uczestniczyć w festynach rodzinnych, to niech nie robią tego 

tylko politycznie, tylko, żeby byli cały czas. Proszę rozmawiać ze mną. Zapraszam do 

siebie, do biura. 

W. Berent – Przewodniczący Rady – to nie są tematy polityczne, tylko finansowe. 

Organizowaliśmy Wojewódzki Turniej Siatkówki dla drużyn młodzieżowych. 

Wystąpiliśmy do Pani z pismem o zwolnienie nas z opłat, Pan Dyrektor  zgodnie         
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z regulaminem obciążył nas. Stowarzyszenie „Kontrasty” nie było obciążone kosztami 

wynajmu szkoły. Proszę o równe traktowanie stowarzyszeń.. 

E. Krajewska – Wójt – jestem zdegustowana tą dyskusją. Musiałabym obciążyć 

również za „Festiwal kolęd i pastorałek”. Kluby płacą. Dyrektor musi się wywiązywać 

z regulaminu. U mnie nikt nie był później z pytaniem, jaką decyzję podjęłam 

dotyczącą zwolnienia stowarzyszenia „Działajmy Razem” ; 

W. Berent – Przewodniczący Rady – ja chciałbym z tego miejsca podziękować Panu 

dyrektorowi bo naprawdę potraktował nas wtedy ulgowo. 

E. Krajewska – Wójt – nie możecie państwo być w szczególny sposób traktowani, są 

inne stowarzyszenia i ja bym chciała traktować wszystkich jednakowo; 

i) L. Ramza – Dudek  – radna – odczytała Uchwałę Nr XXXVIII/230/2018 w sprawie 

zatwierdzenia sprawozdania finansowego za 2017r. 

Za przyjęciem uchwały głosowało 15 radnych uczestniczących w posiedzeniu,            

w związku z czym uchwała została podjęta jednogłośnie; 

j) L. Ramza – Dudek – radna – odczytała uchwałę Nr XXXVIII/231/2018 w sprawie 

udzielenia Wójtowi Gminy Sadlinki absolutorium z tytułu wykonania budżetu za 2017 

r. 

Za przyjęciem uchwały głosowało 15 radnych uczestniczących w posiedzeniu,            

w związku z czym uchwała została podjęta jednogłośnie. 

E. Krajewska – Wójt – chciałabym podziękować moim pracownikom: mojemu Zastępcy 

Brygidzie Formeli i Skarbnikowi Gabrieli Podgórskiej oraz pozostałym pracownikom. 

Tworzymy zgraną paczkę i za to im serdecznie dziękuję. Ciężko pracują na to, żeby tak 

wyglądało. 

A. Rupieta – Dyrektor Szkoły w Sadlinkach – podziękował za bardzo dobrą współpracę, 

która była, jest i ma nadzieję, że będzie i wraz z dyrektor Szkoły Podstawowej w Nebrowie 

Mariolą Strzelczyk, Dyrektor Przedszkola Publicznego w Sadlinkach Ewą Złotnik – 

Strzelecką, Kierownik Gminnej Biblioteki Publicznej w Sadlinkach Haliną Turbakiewicz, 

Kierownik Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Sadlinkach Aleksandrą Kulesz wręczył 

kwiaty P. Wójt. 

M. Majsak – przewodnicząca komisji rewizyjnej -   wręczyła  kwiaty P. Wójt za udzielone 

jej  absolutorium. 
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O godzinie 17
20 

posiedzenie sesji opuściła radna Lucyna Ramza – Dudek oraz radna Anna 

Gędłek. 

Ad. 6.  

W. Berent – Przewodniczący Rady – otworzył dyskusję dotyczącą kolejnej  uchwały. 

E. Krajewska – Wójt – chodzi jeszcze o Malucha plus, dostaliśmy już umowę i możemy 

działać oraz środki na budowę drogi w Olszanicy. 

B. Wiącek – radny – odczytał uchwałę Nr XXXVIII/232/2018 w sprawie zmiany budżetu 

gminy Sadlinki na 2018r. 

Za przyjęciem uchwały głosowało 13 radnych uczestniczących w posiedzeniu,                        

w związku z czym uchwała została podjęta jednogłośnie. 

Ad. 7. 

W Berent – Przewodniczący Rady – otworzył dyskusję dotyczącą kolejnej uchwały. 

Radnych chętnych do dyskusji nie było. 

B. Wiącek – radny – odczytał uchwałę Nr XXXVIII/233/2018 w sprawie zmiany uchwały     

w sprawie przyjęcia wieloletniej prognozy finansowej Gminy Sadlinki. 

Za przyjęciem uchwały głosowało 13 radnych uczestniczących w posiedzeniu,                        

w związku z czym uchwała została podjęta jednogłośnie. 

Ad. 8. 

W. Berent – Przewodniczący Rady – otworzył dyskusję dotyczącą kolejnej uchwały. 

E. Krajewska – Wójt – otwarcie nastąpi 01.09.2018r., oddział żłobkowy przy przedszkolu    

w Sadlinkach. Pieniądze są pozyskane od Wojewody. Nabór dzieci od 4 – 18 czerwca 2018r. 

B. Wiącek – radny – odczytał uchwałę Nr XXXVIII/234/2018 w sprawie ustalenia 

maksymalnego wynagrodzenia dziennego opiekuna, zasad jego ustalania oraz wysokości 

opłat za pobyt dziecka u dziennego opiekuna oraz maksymalnej wysokości za wyżywienie. 

Za przyjęciem uchwały głosowało 13 radnych uczestniczących w posiedzeniu,                        

w związku z czym uchwała została podjęta jednogłośnie. 
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Ad. 9.  

W. Berent – Przewodniczący Rady – otworzył dyskusję dotyczącą  uchwały w sprawie 

wyrażenia zgody na nieodpłatne przejęcie nieruchomości. 

Radnych chętnych do dyskusji nie było. 

B. Wiącek – radny – odczytał uchwałę Nr XXXVIII/235/2018 w sprawie wyrażenia zgody 

na nieodpłatne przejęcie nieruchomości. 

Za przyjęciem uchwały głosowało 13 radnych uczestniczących w posiedzeniu,                        

w związku z czym uchwała została podjęta jednogłośnie. 

Ad. 10. 

W. Berent – Przewodniczący Rady – otworzył dyskusję dotyczącą kolejnej uchwały. 

Radnych chętnych do dyskusji nie było. 

B. Wiącek – radny – odczytał uchwałę Nr XXXVIII/236/2018 w sprawie zasad udzielania 

dotacji celowej ze środków budżetu gminy Sadlinki w roku 2018 na realizację inwestycji 

usuwania i unieszkodliwiania wyrobów zawierających azbest z terenu gminy Sadlinki. 

Za przyjęciem uchwały głosowało 13 radnych uczestniczących w posiedzeniu,                        

w związku z czym uchwała została podjęta jednogłośnie. 

Ad. 11. 

Za przyjęciem  protokołu z obrad XXXVII  Sesji Rady Gminy Sadlinki głosowało 13 radnych 

uczestniczących w posiedzeniu, w związku z czym protokół został przyjęty jednogłośnie. 

Ad. 12. 

E. Krajewska – Wójt – jeśli chodzi o ten wykop, kiedyś pytaliście nie wiedziałam, że 

powstanie sklep „Dino”. Prawdopodobnie będzie gotowy do końca sierpnia br. 

Jeśli chodzi o świetlicę, to pozwolenie na budowę się uprawomocniło i będziemy ogłaszać 

przetarg. Dzisiaj otworzyliśmy przetarg i okazało się, że cena jest dużo wyższa niż 

przewidywaliśmy. Obawiam się, że ceny poszły mocno w górę. Mam nadzieję, że na 

budowlankę w świetlicy starczy. To jest wszystko     w trakcie, pracownicy nie mogą już tego 

przerobić. 
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Wojewoda 17 maja br. na nasz wniosek powołał komisję ds. szacowania szkód. Chodzi           

o Olszanicę, Karpiny, Bronisławowo, Nebrowo Małe. Myślę, że odszkodowanie nie będzie 

przysługiwało. Wpłynęło 19 podań z naszego terenu. Procedura jest w trakcie. 

Ad. 13. 

J. Gutmański – radny – ja chciałbym serdecznie podziękować P. Wójt za zrozumienie           

i podjęcie tematu szkód. Wiele osób mówiło, że nic nie da się zrobić a P. Wójt przyszła na 

spotkanie, zainteresowała się problemem, udała się w tej sprawie do Wojewody. 

E. Krajewska – Wójt – 17 maja byłam i tego dnia  Wojewoda wydał zgodę. Robi się 

wszystko dla rolników. Reakcja była natychmiastowa. 

G. Kopecki – radny – w związku z tą świetlicą to obawiam się, że ta świetlica w tym roku to 

wykończona nie będzie. 

E. Krajewska – Wójt – niektórych projektów nie da się przygotować z wyprzedzeniem. Są 

procedury, poprawki. Tam jest klasa druga ziemi, to jest mały obszar. Musieliśmy spełnić 

kilka wariantów innych, które są wymagane, żeby móc postawić ten budynek. Przy 

sprzyjających warunkach pogodowych my ją postawimy. Oby ona się zmieściła w cenie. 

G. Kopecki – radny – chodzi mi o wykończenie, nie róbmy tego zimą, później jest tak 

zrobione. 

E. Krajewska – Wójt – można to oczywiście przerwać. Pracowników jest mało, zatrudniłam 

nową osobę do księgowości i zatrudnię do budownictwa. 

J. Gutmański – radny – moim zdaniem dobrze, że P. Wójt podjęła decyzję o przetargu na 

budowę. Wykonawca, który rozpoczyna budowę,  wie na czym stoi. 

E. Krajewska – Wójt – my możemy przerwać budowę ale często wykonawca wie, na czym 

stoi. 

G. Kopecki – radny – po co ta naprawa gwarancyjna, czy to jest potrzebne, żeby robić po       

5 razy? Wykonawca chce to zrobić ale po pół roku odpada. 

J. Gutmański – radny – pogoda to jest jedno i nacisk społeczny bo termin… 

E. Krajewska – Wójt – dzisiaj materiały budowlane pozwalają na budowę cały rok. 

J. Piskor – radny – przyczyną do nieskończenia świetlicy w Nebrowie Małym może być nie 

skończony most. 

J. Gutmański – radny – chciałbym zaprosić w imieniu mieszkańców Białek  na festyn           

z okazji dnia dziecka  w piątek na godzinę 15
00

, w szczególności P. Wójt, radnych, 

pracowników. 
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W. Berent – Przewodniczący Rady – proponuję następną sesję 20 albo 27 czerwca, komisje 

25 czerwca. Zaprosimy Panią Dyrektor przedszkola i zespół interdyscyplinarny.          

Ustalono, że następna sesja odbędzie się 27 czerwca 2018r. a komisje 25 czerwca 2018r. 

W. Berent – Przewodniczący Rady – ja mam taką prośbę do P. Wójt, jakiś czas temu 

składaliśmy wniosek o nagrodę Wójta (w dziedzinie sportu) dla tych dziewczyn, które 

mieszkają w naszej gminie. 

E. Krajewska – Wójt – w czerwcu będzie rozpatrzone. 

W. Berent – Przewodniczący Rady – podziękował P. Wójt i o godz. 18
05 

zamknął obrady 

XXXVIII Sesji Rady Gminy Sadlinki. 

 

Protokółowała: 

Brygida Formela 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


